
2021-11-10 Sjukhuschefen Caroline Lindahl talade om 
nya ortopedin 

På självaste Mårtensafton var det dags för ytterligare ett 
Innerwheelmöte. Som sig bör trakterades vi med Kalkon (inte gås) 
med alla goda tillbehör och avslutade med äppelkaka med 
vaniljsås. Vår vice president Margreth Segerstein, som i kväll fått 
rycka in, hälsade alla välkomna och tände Vänskapens ljus. 

Vi fick höra sjukhuschefen Carloline Lindahl berätta om sjuhusets 
framtid och nybyggnationen. Hässleholms sjukhus är det lilla 
sjukhuset som gör skillnad. Här finns tre verksamhetsområden, 
ortopedi, närsjukvård och rehabilitering. Inom rehabilitering finns bl a 
gåskola för amputerade. 

 

 

 

 

    

Det är viktigt att akut vård 
inte blandas med planerad. 
Kristianstad tar hand om de 
akuta fallen medan 
Hässleholm utför de 
planerade operationerna. 
Mest stolt är man över att i 
Hässleholm-Kristianstad 
utförs flest höft- och 
knäprotesoperationer i 
landet, att man är bäst i 
Skåne på att snabbt operera 
höftfrakturer (inom 24 
timmar)och har bra resultat i 
flera kvalitetsregister. 

 

 

 

 

 

 



FORTH står för framtidens ortopedi i Hässleholm. Denna ortopedi kommer att bestå av en 
operationsenhet med sex operationssalar, en preoperativ enhet, en postoperativ 
eftervårdsavdelning, en sterilteknisk enhet, en mottagning för ortopedi och en ny 
servicecentral. Den första operationen på den nya ortopedin planeras till 2025.

 

Sedan talade Ruth Brunner om fackeltåget den 25 november. Mycket i Hässleholm kommer 
att gå i orange färg för att ta ställning mot våld mot kvinnor och flickor. Läs gärna mer i 
Månadsbrev 5. 

Vice president Margreth berättade att nästa möte är det julfest. Ta gärna med gäster! 

Vice presidentens tankar ikväll löd: det är viktigare att fullgöra ett arbete än att påbörja det. 

Därefter blåste hon ut Vänskapens ljus och ännu en trevlig och intressant kväll var till ända. 

  

Text och bild Catharina Blomberg 

 


